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1 Voorzitter 

1.1 Terugblik 2022 
Een fantastisch jaar om op terug te kijken! De zalen waren goed gevuld, de fijne kneepjes van het vak 

werden bijgebracht, en mooie wedstrijden werden gespeeld.  

1.1.1 Statuten 

Ondanks dat het kleine stapjes zijn, wordt er toch vooruitgang geboekt met het vernieuwen van de 

statuten. Voor de ALV zullen deze gepresenteerd worden, waarna deze officieel bezegeld kunnen 

worden. Kees maakt zich hard om dit proces zo snel mogelijk af te ronden. 

1.1.2 Trainers 

Badmintonclub Pijnacker mag zich gelukkig prijzen met hun top trainers. Niks is te gek! Een extra 

lesje, een nieuw initiatief, en meedenken hoe de vereniging beter kan worden. De tijd die in de club 

wordt geïnvesteerd is ongekend en daarmee verdienen zij onze enorme waardering. 

1.1.3 Sponsoren 

De club sponsoren zijn getrakteerd op een etentje van het bestuur. En de Meerbouwcup is ook weer 

uitgereikt. Daarnaast hebben alle sponsoren een kleine presentie ontvangen, waaruit de symbolische 

waarden voor onze club uitstraalden. De moeite die gestoken wordt om onze sponsoren bij onze club 

betrokken te houden, betaald zich uit in herziende sponsorovereenkomsten. Wij zijn erg trots dat zij 

na die vele jaren samenwerking nog steeds het vertrouwen in ons hebben. 

1.1.4 Samenwerkingen 

Het is mooi om te zien dat samenwerkingen met Hobotrip voor het bespannen van rackets en met 

Starshoe voor het aanmeten van sportschoenen dankbaar gebruik wordt gemaakt. Reacties als “wat 

fijn dat het gewoon in het dorp zit” en “ik heb eindelijk grip op de vloer” maken dat het zijn vruchten 

afwerpt. 

De samenwerking met TTVP zal komend jaar geïntensiveerd worden. Waar mogelijk wordt samen 

opgetrokken om kennis en kunde te delen. 

1.2 Bestuur 
De vacature voor de functie Recreanten is ingevuld! Niet lang na de ALV in 2022 meldde Pauline zich 

aan om deze rol in het bestuur in te nemen. Bij het eerste gesprek werd ik direct enthousiast van haar 

enthousiasme en de wil om vooruit te willen gaan. 

Jasper heeft na vele jaren als Penningmeester en de laatste paar jaar als Zaalhuur te kennen 

gegeven om zijn bestuursfunctie neer te willen leggen. Hiermee verdwijnt een brok aan ervaring. 

Gelukkig hebben kandidaten zich al aangemeld en gesprekken zullen volgen. 

In figuur 1 is het organigram weergeven met de vacante posities. Daarnaast zijn er nog tal van andere 

taken die door vrijwilligers opgepakt kunnen worden. Wil jij ook bijdragen aan een mooiere 

vereniging? Neem dan met mij contact op via voorzitter@bcpijnacker.nl.  

mailto:voorzitter@bcpijnacker.nl
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Figuur 1: Organigram bestuurs- en commissieleden 

1.3 Vooruitblik 2023 
Het doel is om dit jaar de nieuwe statuten van kracht te maken. Dit houdt in dat de volgende ALV al 

heel snel kan komen. 

Verder staat komend jaar in het teken van de trainers. Het bestuur neemt hun namelijk mee uiteten 

om samen in een andere setting bij elkaar te komen en op een andere manier onze waardering uit te 

spreken. 

Verder wordt er geprobeerd om nieuwe samenwerkingen op te zetten om meer diversiteit te bieden. 

De voorpagina van dit jaarverslag stelt niet voor niets, Badmintonclub Pijnacker is méér dan 

badminton!  

1.4 Tot slot 
Ik wil elk bestuurs- en commissielid, trainer, vrijwilliger en speler bedanken voor het afgelopen jaar. 

Frank van Schie 

Bestuurslid Voorzitter BC Pijnacker 
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2 Secretariaat 

2.1 Bestuur 
Het bestuur is als volgt samengesteld: 

Voorzitter: Frank van Schie 

Secretaris:  Kees van Breukelen 

Penningmeester: Aad Willemse 

Wedstrijdsecretaris: Bas Lijster 

Jeugdcommissie: Etzel van Kuijk 

Recreanten: Vacant, maar waargenomen door Pauline Harmsen 

Ledenwerving/PR: Kim Kerklaan 

Bestuurslid (zaalhuur): Jasper Tanis 

Het bestuur heeft in 2022 acht maal vergaderd. Alle vergaderingen zijn digitaal gehouden. 

2.2 Leden 
In 2022 zijn er 33 (33) nieuwe leden ingeschreven waarvan 11 (18) senioren en 22 (15) junioren. 

Afgelopen jaar hebben 31 (22) leden opgezegd, waarvan 16 (14) senioren en 15 (8) junioren. Het 

aantal leden per 1 januari 2023 is 132 (130). Tussen haakjes staan de aantallen van het vorige jaar. 

Tabel 1: Ledenverloop per 1 januari 

2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 

Senioren 87 82 72 72 74 82 77 

Junioren 49 48 50 52 45 48 55 

Totaal 136 130 122 124 119 130 132 

Door jeugdleden die achttien zijn geworden, kan de verdeling tussen jeugdleden en senioren iets 

afwijken van wat je op grond van de aan- en afmeldingen zou verwachten. 

Het totaal aantal opzeggingen is helaas groter dan vorig jaar. Bij het vertrek van oudere junioren is er 

sprake geweest van gebrek aan motivatie of uitdaging op het eigen niveau, maar ook zijn keuzes voor 
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andere sporten of activiteiten hier de reden van opzegging. Deze uitstroom wordt gelukkig 

gecompenseerd door een aanwas van veelal heel jonge leden.  

In het overzicht hieronder staan tussen haakjes de cijfers van het jaar ervoor. 

2.2.1 Aanmeldingen 2022 

Senioren: René Deijk, Steven de Boer, Tamara Boeters, Nick van Haren, Fred van Maanen, Anneke 

Drop-Sickmann, Ruud Berden, Ronald Wijnands, Oscar Spauwen, Linda de Kooter, Shana 

Maradjsing (totaal: 11 (18) 

Junioren: Ruben Koornneef, Bart de Bruijn, Daan Dolle, Veerle Rolsma, Aron Stelwagen, Daan 

Aarden, Enrico de Mooij, Seronera Varma, Eline de Pooter, Jinte en Tijn Wagenaar, Boris van den 

Berg, Yuna Burger, Tim Heemskerk, Ezra Stigter, Aron Idema, Esma Ozbek, Mats van der Velden, 

Nathan en Elyse Wong, Julian van der Heiden, Scott van Engelen (totaal: 22 (15)) 

Totaal generaal: 33 (33) aanmeldingen. 

Daarnaast is er in 2022 twee keer een 10-rittenkaart aangeschaft. 

2.2.2 Opzeggingen 2022 

Senioren: Eveline Heye, Tim Peereboom, Anne-Marije Lugthart, Shana Mahradjsing, Inge van 

Rooijen, Carola, Hanneke & Paulette Kral, Mitra Goelela, Yara Voskuilen, Addy Tas, Brenda 

Bloemberg, Irene Evers, Remko Zillig, Luc Pigmans, Marco van Velzen (totaal 16 (14)) 

Junioren: Adele Yuan, Anishaa Ramautar, Eeshna Desmukh, Laura de Groot,  Vigo Steur, Simon de 

Deugd, Mateja Fetanovic, Lynn van Dijk, Leon van Petegem,  XinTian Zhao, Veerle Rolsma, Marieke 

Trouwborst, Raoel Playfair, Dafne en Sven Bazuin (totaal: 15 (8) 

Totaal generaal:  31 (22) opzeggingen.  

Dit betekent dat we 2023 ingaan met 77 (82) seniorleden en 55 (48 juniorleden, in totaal 132 (130) 

leden.. 

2.3 Vooruitblik 2023 
Deze omvatten de normale administratieve afhandelingen die voor het bestuur noodzakelijk zijn, 

zoals het notuleren van bestuursvergaderingen en ALV. Ook het bijhouden van de ledenadministratie 

en de registratie van bestuursleden bij de Kamer van Koophandel en het UBO-register valt eronder. 

Voorts vallen de administratie rond het aanvragen van VOG’s (verklaring omtrent het gedrag) voor 

trainers, vrijwilligers, leden van het bestuur en de jeugdcommissie onder het secretariaat en verder de 

administratieve handelingen die voortvloeien uit onze deelname aan de Rotterdampas. Komend jaar 

zal dit niet anders zijn.  

Meer tijd dan verwacht kost de vernieuwing van de statuten. Het is de bedoeling dat de nieuwe 

statuten in de loop van 2023 bij de notaris gepasseerd kunnen worden. Om kosten te besparen 

sluiten we ons hiervoor aan bij de Stichting Vereniging en Recht. 

Voor de ledenadministratie wordt gewerkt met SportLink. Deze applicatie werkt naar behoren. 

Kees van Breukelen 

Bestuurslid Secretaris BC Pijnacker 
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3 PR/ledenwerving 

3.1 Sponsoring 
We zijn heel blij met de sponsoren die aan de BCP verbonden zijn. Zeker in deze tijd zijn we erg blij 

dat onze sponsoren de BCP een warm hart toedragen. De hele club wordt gesponsord door Zonwatt 

en Hills adviseurs en accountants. Trots dragen wij hun logo op de achterkant van onze shirts. 

Wanneer bekende of onbekende mensen/bedrijven maatschappelijk betrokken willen raken met een 

sport voor iedereen, neem dan contact op met het bestuur. 

3.2 Evenementen 
We hebben in de zomer lekker door kunnen badmintonnen en hebben AirBadminton gespeeld tijdens 

de zomerstop. Tijdens de laatste avond van het AirBadminton is er een BBQ georganiseerd bij het 

baken. Met de komst van de Nootdorpse barbecue-expert De Visser steeg de verwachting tot grote 

hoogte. Het was een gezellige avond, waarbij ook de prijzen van de winnende competitie teams 

werden gehuldigd.  

Ook kon het jeugdkamp weer doorgang vinden na 2 jaar corona. Om nieuwe kinderen bekend te 

maken met het jeugdkamp werd er een superhelden training georganiseerd. Dit heeft veel kinderen 

enthousiast gemaakt. Het jeugdkamp was weer een groot succes. 

Op 18 december was het eindelijk weer zo ver! Na twee jaar afwezigheid vanwege 

coronamaatregelen kon weer het traditionele BCP Kerstballentoernooi georganiseerd worden. En het 

werd een geweldige aflevering! Het deelnemersveld bleek bovendien ongekend gevarieerd. De 

leeftijden varieerden letterlijk van 7 tot 77. Er was limonade voor de dorstigen en – met dank aan 

sponsoren AH en bakker Rijnbeek – een keur aan snoeperijen voor de lekkere trek. En het 

belangrijkste van alles: iedereen had het geweldig naar zin in de soms spannende, maar altijd 

vermakelijke wedstrijdjes tussen de verschillende poules. Na afloop was een door Het Baken prima 

verzorgd heerlijk buffer. 

3.3 Nieuwsbrief 
Na elke bestuursvergadering wordt en een nieuwsbrief rondgestuurd. In de nieuwsbrief staat 

informatie die ook te vinden is op de site. Op deze manier proberen we ook de leden te bereiken die 

niet zo snel de site zullen bekijken. In de nieuwsbrief lees je de onderwerpen die op dat moment van 

belang zijn voor de leden van de BCP. De frequentie van de nieuwsbrief is 6 nieuwsbrieven per jaar.. 

3.4 Leden 

3.4.1 Jubilarissen 

In 2022 waren de volgende mensen die hun jubileum hadden: 

• Antoine Kerklaan (40 jaar)

• Paul v.d. Lugt (25 jaar

• Wietske den Uyl (25 jaar)

3.4.2 Bijzonder lid 

Per jaar kan het bestuur een lid benoemen tot bijzonder lid. Iemand die veel voor de club heeft 

betekend of die iets bijzonders heeft gedaan voor de club.  

Gert Jan van der Lee, Hans van der Goes, Wouter Hoogeraad, Kim Kerklaan, Will Kap en Peter Smit 

hebben deze prijs al in ontvangst mogen nemen.  
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3.4.3 Ledenwerfacties 

Team4Talent: 

Tijdens de nationale sportweek in september werd er op het Raadhuisplein een evenement 

georganiseerd voor kinderen uit Pijnacker Nootdorp. Verschillende groepjes kinderen van 

verschillende leeftijden hebben kennis gemaakt met badminton doormiddel van verschillende 

workshops. Het was een geslaagde dag.  

Sportmarkt: 

Zaterdag 2 juli is door Team4Talent opnieuw een sportmarkt in De Viergang georganiseerd. 

Onder leiding van de onvermoeibare Etzel was ook BCP dit jaar weer present. 

Na een wat aarzelend begin kwam de stroom deelnemers goed op gang. Veel ouders en 

kinderen bleken geïnteresseerd. Op een gegeven moment bezette BCP zelfs praktisch het hele 

middengedeelte van de sporthal en waren alle twintig oefenrackets in gebruik! 

Probeerbadminton: 

In Oktober deden we mee aan de actie probeer badminton. Hierbij konden mensen voor een klein 

bedrag 10 trainingen volgen. Hier zijn een aantal mensen op af gekomen en hebben zo kennis 

kunnen maken met de badmintonsport. 

Telstar: 

De Telstar is het lokale krantje in Pijnacker waar sportverenigingen hun eigen nieuwsartikelen 

mogen inbrengen. Bij voldoende ruimte in de Telstar, wordt het laatste nieuws van de BCP 

gepubliceerd en verspreid onder alle inwoners van Pijnacker. We hebben dit jaar verschillende 

keren in de Telstar gestaan. Zo hopen we meer aandacht te krijgen voor de badminton sport.  

3.5 Grote clubactie 
De vereniging heeft dit jaar meegedaan met de grote clubactie. Wil is hiervan de grote trekker 

geweest. Zij heeft de jeugd gemotiveerd om loten te verkopen voor de club. De actie heeft voor de 

BCP ruim € 659,00 (na aftrek kosten) opgeleverd. Voor eenieder die dit mogelijk heeft gemaakt: 

“Hartelijk dank”.  

3.6 Social media 
De vereniging kun je volgen via Twitter, Instagram en Facebook. In deze tijd is het belangrijk dat je te 

vinden bent op facebook en twitter. We hebben geprobeerd om leuke kijkjes achter de schermen te 

laten zien aan de leden. De Facebook berichten worden goed gelezen en geliket. Ook op Twitter 

worden we goed gevolgd. We hopen volgens jaar weer meer actief te kunnen zijn.  

3.7 Vooruitblik 2023 
We kunnen als BCP veel bieden voor de sponsor en hebben dit weergegeven in een rapportage over 

wat wij kunnen bijdragen aan het bedrijfsleven. Wanneer  je mee wilt helpen om sponsoractiviteiten 

binnen BCP meer vorm te geven dan kun je contact opnemen met Kim Kerklaan en/of mailen naar 

info@bcpijnacker.nl. 

Daarnaast wordt er het komende jaar een feestje gevierd om de jubilarissen van 2022 te eren en 

waarderen. Informatie hierover volgt nog. Ook zal er een speciale vermelding komen van Cees van 

der Sluis, die in 2023 maar liefst 45 jaar (9 lustrums) lid is van de vereniging. 

Kim Kerklaan 

Bestuurslid PR/ledenwerving BC Pijnacker 

https://team4talent.org/
mailto:info@bcpijnacker.nl
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4 Senioren 

4.1 Algemeen 
Eindelijk weer is een fijn jaar voor een wedstrijdsecretaris. Competities die daadwerkelijk starten en 

ook nog afgemaakt worden. Nieuwe teams in voorjaarscompetitie, kampioenen en 

clubkampioenschappen. Badminton 2022 floreert na corona. 

4.2 Toernooien 
Dankzij een nieuw initiatief van Frank en Pauline vonden er dit jaar weer clubkampioenschappen 

plaats. Op maandag 20 en 27 juni was het zover. Zo’n 30 spelers hadden zich aangemeld voor deze 

eindstrijd. 
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4.3 Bondscompetitie 

4.3.1 Najaarscompetitie (NJC-MIX) 

De bondscompetitie 2021-2022 Badminton Nederland | Nieuwegein liep van 1-9-2021 t/m 23-5-2022. 

Namens BCP deden er hier twee teams aan mee. BCP1 is dit jaar kampioen geworden. Wij zijn trots 

op Wouter, Frank, Jasper, Cherr, Aleta en Kim. Zie hieronder de volledige uitslag. 

BCP2 is vierde geworden, maar in opdracht van Esmee moeten Menno, William, Bas, Xander, 

Mirjam, en Danielle een tandje harder lopen om volgend jaar te promoveren naar de 6e divisie. Zie 

hieronder de volledige uitslag. 
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4.3.2 Voorjaarscompetitie (VJC-Mannen & Vrouwen) 

Nieuw organiseerde de badmintonbond dit jaar de mogelijkheid om te mix-dubbelen in het voorjaar. 

Bij BCP hebben we hier gretig gebruik van gemaakt en zijn er nieuwe teams gevormd naast het 

vertrouwde herenteam wat al jaren meedoet aan de VJC.  

Dit jaar dus twee mix-dubbelteams en een herenteam! 

Heren BCP M1 is kampioen geworden in hun poule. Wouter, Rick, Jasper, Frank (en invallers) 

gefeliciteerd met deze mooie prestatie.  

BCP D1 is ook kampioen geworden in hun poule. Hans, Cas, Aleta, Kim, Julia ook jullie gefeliciteerd 

met deze mooie prestatie.  

BCP D2 is vierde geworden in hun poule. Mike, Joost, Erwin, Carola, Hanneke, Paulette. Als nieuw 

team en voor een aantal van jullie voor het eerst een competitie spelen, ook een mooie prestatie! 
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4.4 Zuid West Competite 
Deze competitie is in 2022 opnieuw niet van start gegaan. Wij gaan dit hoofdstuk vanaf volgend jaar 

uit het jaarverslag laten.  

4.5 Meerbouw cup 
Elk seizoen wordt er competitie gespeelt op verschillende niveaus. BCP houdt op basis van het aantal 

gewonnen en verloren sets individuele scores bij. Aan het eind van het seizoen worden de scores 

gewikt en gewogen, waarna de laatste stand wordt opgemaakt. De beste dame en heer krijgen de 

felbegeerde Meerbouwcup! 

Deze Meerbouwcup gaat over de VJC 2022 en de NJC 2021-2022. Spelers moeten minimaal 10 

wedstrijden hebben gespeeld. De winnaars van 2022 zijn Kim en Frank!  

In juni 2023 zullen de prijzen van 2022-2023 uitgereikt worden. Op de volgende pagina wordt een 

compleet overzicht van alle deelnemende spelers weergegeven. 
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4.6 Vooruitblik 2023 
Nieuwe teams, toernooien, en kampioenen! De lijn die in 2022 is ingezet, willen we graag blijven 

volgen. Sowieso is het fijn om te zien dat leden competitief spelen ook leuk en uitdagend blijft. De 

nieuwe competitievormen van bond lijken te zijn omarmd en in het najaar van 2022 is er ook een 3e 

NJC teams gestart namens de BCP. Dat is positief want zo kan er meer doorstroom vanuit de jeugd 

plaats blijven vinden.  

Bas Lijster 

Bestuurslid Wedstrijdsecretaris BC Pijnacker 
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5 Recreanten 

5.1 Algemeen 
In het vorige jaarverslag was men nog drukdoende om iemand te werven voor de positie van 

recreanten in het bestuur. Na de ALV van vorig jaar begon het te prikkelen en wilde ik graag mijn 

steen bijdragen. Na een korte introductie en de eerste overleggen, heb ik dan ook deze vacante 

positie ingenomen. 

5.2 Toernooien 

5.2.1 Tossavonden 

Een fluitje is aangeschaft en de eerste tossavond was een feit. En wat een succes meteen. Iedereen 

die met iedereen speelt, wat resulteert in spannende strijd en verrassende uitslagen.  

5.2.2 Clubkampioenschappen 

Nadat het een aantal jaar stil was gebleven rondom de clubkampioenschappen, werd er dit jaar hier 

weer nieuw leven ingeblazen. Zowel aan de competitieve als recreatieve speler werd gedacht en 

beide konden in hun categorie bekers winnen.  

5.2.3 Extern 

Afgelopen jaar is er weinig aandacht geweest voor externe recreanten toernooien. Komend jaar wordt 

gekeken of hier animo voor is. 

5.3 Communicatie 
Een punt van aandacht blijft de communicatie naar de leden. Via diverse media wordt geprobeerd om 

de leden zo goed mogelijk op de hoogte te houden van de laatste ontwikkelingen. 

5.4 Vooruitblik 2023 
Op naar mijn officiële benoeming in de ALV! En alles wat komen gaat. 

Pauline Harmsen 

Bestuurslid Recreanten BC Pijnacker 
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6 Jeugd 

6.1 Algemeen  
In het jaarverslag van vorig jaar was bij de vooruitblik het volgende opgenomen: 

“We hopen dat we weer zo spoedig mogelijk terecht kunnen in de zalen en de trainingen weer op 

kunnen pakken. Mocht het zo zijn dat dit opnieuw uitblijft, dan wordt er opnieuw contact gezocht met 

de HCP en gekeken of ze ons opnieuw gastvrijheid op hun velden kunnen bieden voor een 

buitentraining. 

Voor de rest zijn we een jaar verder en zitten we min of meer nog steeds in hetzelfde schuitje als 

vorig jaar. Daarom handhaven we het devies van het vorig jaar maar. We kunnen op papier natuurlijk 

grote plannen maken, maar in alle eerlijkheid zijn de vooruitzichten op dit moment zo onzeker, dat dit 

geen enkel hout snijdt. Voor het komend jaar nemen we het dus maar zoals het komt en blijven we de 

ontwikkelingen volgen. Zodra de mogelijkheden zich verruimen zullen we proberen daarvan gebruik 

te maken binnen de dan geldende randvoorwaarden en de beschikbare mensen en middelen. 

Een kleine kanttekening daarbij is dat het wel in de lijn van de verwachting ligt dat de nu heersende 

veel besmettelijkere Omikron-variant tot meer voorkomen van coronabesmetting zal gaan leiden. Het 

zal dan van de ernst van Omikron en de daarmee samenhangende regels en richtlijnen afhangen hoe 

verstorend dat voor ons zal blijken te zijn.” 

Het goede nieuws is dat dit allemaal (behalve nieuwe jeugdcommissieleden) gelukkig reuze is 

meegevallen!      

6.2 Trainingen  
Hoera! Een seizoen zonder al te veel corona problemen. Geen lock-downs en buitentrainingen. Alles 

gewoon in de zaal, overdekt en uit de wind en regen. Wel nog veel ziekmeldingen van kids (en 

ouders) zowel corona als inhaal infecties…. Desondanks een gemiddelde opkomst van rond de 30 

met uitschieters naar zelfs 40+ op de zaterdag in de Viergang en ongeveer 20 gemiddeld (verdeeld 

over 2 uur) op de woensdag in de Emerald. 

Al met al een seizoen dat weer “normaal” aanvoelde. De Sint kon dus zijn (verassend veel op vorige 

jaar lijkende      ) werk weer doen bij de pietentrainingen in de Viergang en de Emerald: 
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Ook de Paashaas kon zijn ei weer eens kwijt: 

En als afsluiter de laatste training voor de zomer eindelijk weer het ouder-kind-toernooi: 

Naar goed BCP-gebruik waren er 11 koppels aangemeld, waren er 2 last minute (corona) 

afmeldingen en kwamen er op de dag zelf 20 koppels opdagen! Geen probleem allemaal, dankzij een 

flexibele wedstrijdvorm en wat gezellige chaos was het een feestje, met de traditionele Toblerone 

voor de 5 winnende koppels en medailles en wat lekkers voor iedereen.  

Ook gelukkig geen trainersperikelen dit jaar. Woensdag Laura de Haan en Esmee Eikelenboom, en 

op zaterdag bestaat de ploeg uit Tim Janssen, Remco van der Lee en Cas van den Biggelaar. 

Hopelijk blijft dat zo, want ze doen het heel goed en we zijn heel erg blij met ze. 

6.3 Competitie  
Na twee verloren jaren 3 teams in competitie (2 gewone jeugdcompetitie, 1 opstap). Hier toch nog wel 

wat corona perikelen (afmeldingen, uitval), maar dan wel met name bij de bezoekende competitie-

teams. Ook her en der de nodige verhalen over dramatisch teruggelopen ledenaantallen bij clubs, die 

beker lijkt gelukkig aan ons voorbijgegaan te zijn. We konden alle thuiswedstrijden spelen in de 

Emerald en dankzij wat coördinatie met het Emerald sportcafé was er iedere keer verse koffie en 

(Sssst!, niet verder vertellen) ijsjes…. Weer veel dank aan Remco voor het organiseren en 

begeleiding van de jeugdcompetitie. 
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6.4 Jeugdkamp  
Ook terug van weggeweest het jeugdkamp op de bekende locatie, het kamphuis Boshuis in 

Driebergen. Dankzij de nodige superhelden werving en ludieke acties was de opkomst onverwachts 

gigantisch hoog. Het jeugdkamp was een super succes!  

De kamplocatie is alweer gereserveerd voor 22 – 24 september 2023. Veel dank wederom voor het 

fantastische werk van de kampcomissie. 

6.5 Grote Clubactie 
Vanuit de jeugd en door Wil Kap (dankjewel weer Wil!) is er weer hard gewerkt voor de Grote 

clubactie. Er is voor ongeveer € 659,00 (na aftrek kosten) aan loten verkocht! De opbrengst dit jaar is 

bedoeld voor een shuttlekanon. We gaan op zoek naar een geschikt (en betaalbaar) model. 

6.6 Werving en doorstroming 
Ook op dit vlak weer beter nieuws, we hebben weer wat aan wervingsactiviteiten kunnen doen. Aan 

de begin van het jaar was daar het Glow-in-the-Dark evenement van Team4Talent. 
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Inderdaad, dat is badmintonnen (met lichtgevende shuttles) in het donker. Leuk om te doen en een 

goede opkomst. Dank aan Cas voor de hulp en, fun fact, één van onze jeugdleden (Jasper) liep net 

stage bij team for talent en was er dus ook om te helpen. 

Dat hebben we opgevolgd met een badmintonclinic (door Laura in elkaar gezet) voor twee groepen 3 

en een groep 4 van de basisschool de Triangel in Delfgauw (onze speellocatie aldaar is hun sporthal). 

Erg leuk om te doen en het leverde ook nieuwe leden op, die inmiddels met veel plezier op de 

woensdag trainen. 

Tenslotte hebben we net voor de zomer dan weer meegedaan aan de team for talent sportdag. Voor 

ons steeds weer een dankbaar evenement dat ons tot nu toe iedere keer ook weer nieuwe jeugd (en 

soms ook senior) leden oplevert. 

Dit alles heeft ons weer de nodige probeerders opgeleverd aan het begin van het nieuwe schooljaar 

en het goede nieuws is dat we de meerderheid van die probeerders inmiddels hebben mogen 

verwelkomen als nieuw lid, waardoor het jeugdledenbestand op peil blijft. 

De overgang van de oudere jeugd naar de senioren blijft net als vorig jaar onder de aandacht. We 

zien gelukkig dat er uit deze groep ook gebruik gemaakt wordt van de diverse “senioren” 

speelmomenten. We blijven dit stimuleren en in de gaten houden. Aanvullend blijft dat de oudere 

jeugd dat ze welkom is bij de jeugdtrainingen als ze dat leuk vinden. Van dat laatste wordt gelukkig 

ook gebruik gemaakt. 

6.7 Overig 
Er heeft inmiddels een nieuwe clubkledingronde plaatsgevonden. Er is twee weken de mogelijkheid 

geweest om te passen en te bestellen en tussen Kerst en Nieuwjaar is de bestelling de deur 

uitgegaan. De nieuwe shirts met de nieuwe shirtsponsor Opinion (in plaats van Hills) worden conform 

de levertermijn begin februari verwacht. De actie met betrekking tot de uitbreiding van het assortiment 

met een trainingspak staat nog open. 

Verder hebben we van Allrackets nog steeds een tas met rackets in commissie waaruit we rackets 

kunnen verkopen en deze is afgelopen jaar weer ruimhartig aangevuld door Allrackets. Voordeel 

daarvan is dat (jeugd) leden rackets kunnen proberen, voordat ze worden aangeschaft en er is bij een 

geslaagde verkoop een kleine commissie die ten goede komt aan de clubkas. 
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6.8 Vooruitblik 2023 
Dan de vooruitzichten voor het komend jaar. In de eerste plaats hopen we natuurlijk ook het komend 

jaar gevrijwaard te blijven van al te grote corona perikelen. 

We blijven ons richten op werving, door de reeds bekende activiteiten, maar er is ook nog een nieuw 

initiatief. We zijn bezig om een badmintonclinic op te zetten voor de NSO Skippy/Pepijn. Het is de 

bedoeling om op een aantal vestigingen van Skippy/Pepijn een clinic van 2x één uur te verzorgen. 

Meer intern gekeken willen we ook weer de eerste clubkampioenschappen na corona voor de jeugd 

dit jaar gaan houden. De timing en het format is nog niet duidelijk, maar het doel is dat dit voor de 

komende zomervakantie heeft plaatsgevonden. 

Dankzij actieve werving van de trainers gaan we dit seizoen met 6 jeugdteams (!) competitie spelen, 4 

gewone jeugdcompetitie en 2 opstap teams. 

We gaan weer voor een leuk jeugdkamp in het Boshuis. 

Tenslotte blijven we uitkijken naar broodnodige versterking van de jeugdcommissie. Wie o wie, bied 

zich aan en/of kunnen we verleiden…? 

Etzel van Kuijk 

Bestuurslid Jeugd BC Pijnacker 
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7 Penningmeester 

In het financiële jaarverslag wordt teruggeblikt op het afgelopen jaar, maar tevens vooruitgeblikt met 

behulp van een begroting hoe het komende jaar financieel eruit zou kunnen zien. Door corona werd 

2021 nog flink en 2022 nauwelijks beïnvloed. Eén en ander is terug te zien in de cijfers. 

7.1 Terugblik 
Door corona hebben wij begin 2022 nog een aantal weken niet kunnen spelen. Gelukkig kon dit weer 

snel worden opgepakt, zodat ook de in 2021 gestarte najaarscompetitie alsnog kon worden 

afgemaakt. Omdat dit eerst nog onzeker was, is de toeslag hiervoor pas in 2022 gefactureerd, wat 

een meeropbrengst van zo’n € 1.100,00 met zich meebracht. Deze is verantwoord onder de overige 

opbrengsten. 

Ook het aantal leden is gelukkig, ondanks corona, weer op het oude pijl. 

Dit jaar hebben we ook gewoon kunnen trainen en competitiespelen. Dus daarvan zijn de kosten en 

opbrengsten weer als voor de corona-jaren. 

7.2 Financieel 
Door de nog iets lagere kosten van zaalhuur en aanwas van nieuwe leden (ondanks dat er ook 

opzeggingen waren) zijn we met een positief resultaat geëindigd. Deze zou voor 2022 alleen met de 

incidentele bate inzake de najaarscompetitie 2021, zoals hierboven vermeld, moeten worden 

gecorrigeerd. 

Het resultaat zonder correcties zou zijn 1.925 

Korting inzake corona 1.100 

Resultaat 2022 3.025 

De verdeling van de contributies van de realisatie 2022 en de begroting 2023 ziet er als volgt uit: 

Contributies Resultaat 2022 Begroting 2023 

W.v. contributies  28.438 29.950 

W.v. competitie- en shuttletoeslagen  1.650 1.565 

W.v. trainingstoeslagen  1.029 1.125 

Contributies totaal 31.117 32.280 

7.3 Vooruitblik 2023 
De stijging van de kosten zijn helaas ook voor ons van toepassing. 

De gemeente heeft gelukkig niet de contractuele indexatie toegepast. Die zou op 9,6% uitkomen. Zij 

hebben gemeend dat dit omlaag bijgesteld moet (kan) worden en is gesteld op 4,2%. De bondskosten 

per lid zijn ook verhoogd met wel liefst 6%. Dit en de andere (te verwachten) kostenstijgingen zou 

normaal gesproken betekenen dat wij de contributiebedragen ook met 4,5% moeten verhogen. 

Echter, mede dankzij de gezonde vermogenspositie van de vereniging heeft het bestuur besloten de 

indexering van de contributiebedragen te beperken tot 2,25%. Er is één uitzondering. Omdat ook de 

trainingskosten flink stijgen en de training voor junioren / studenten gratis is (dit is inclusief bij de 

contributie), hebben we die tarieven naast de indexering verhoogd met € 5,00 per jaar. 
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Dit lijdt tot de volgende contributievoorstellen voor 2023: 

2023 2022 

Contributie 

Senioren 234,00 229,00 

B-Leden 117,00 114,50 

Junior/student 190,00 181,00 

Inschrijfgeld 5,00 5,00 

De overige toeslagen zijn als volgt: 

2023 2022 

Competitie 

Voorjaar 10 10 

Najaar 55 54 

Recreanten 15 10 

Junioren 20 20 

Shuttle bijdragen 30 30 

Training 

Senioren/recreanten 45 42 

Junioren Inclusief contributie Inclusief contributie 

Er is ervoor gekozen om bijna alle overige toeslagen gelijk te houden aan voorgaande jaren. 

In de volgende paragrafen volgen de Balans en Winst- en verliesrekening aangevuld met de 

begroting voor 2023. De nodige toelichtingen zijn daarbij opgenomen. 

Aad Willemse 

Bestuurslid Penningmeester BC Pijnacker 
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7.4 Balans 
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7.5 Resultaat 2022 en begroting 2023 
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